
Protokół Nr XVU2012 
z XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 26 stycznia 2012 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:30 i trwała do godziny 15:00. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 19 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Klemens Derach otworzył 
sesję i stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał przez Radę 
Powiatu. 

Przewodniczący Rady powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Piotra Busiakiewicza -
Starostę Łódzkiego Wschodniego, Pana Marka Jarzębskiego - Wicestarostę, Panią Barbarę 

Ignatowską - Skarbnika Powiatu, Pana Marka Dudę - Komendanta Powiatowego PSP, 
Pana Krzysztofa Dąbrowskiego - Komendanta Powiatowego Policji, Pana Andrzeja 
Pastuszewskiego - Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, Pana Krzysztofa 
Błaszczyka - Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Łódź-Wschód, Panią Urszulę Łużniak
Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Panią Ewę Wawrzonek - Dyrektora 
Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze, Naczelników Wydziałów, pracowników 
Starostwa oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad XVI Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Przewodniczący Rady poinformował, 

iż Radni wraz z zaproszeniem otrzymali porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na 2012 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Łódzkiego 

Wschodniego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim 
Wschodnim za rok 2011. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania jednostki 
organizacyjnej o nazwie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i nadania statutu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 

umarzania, odraczania terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia 

od ustalenia opłaty ponoszonej za pobyt dziecka w pieczy zastępczej pochodzącego 
z terenu Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
do zawarcia porozumienia z Wojewodą Łódzkim dotyczącego powierzenia 
i finansowania niektórych zadań związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej w 2012 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Rzgów 
w 2012 roku z przeznaczeniem na modernizację dróg powiatowych na terenie gminy 
Rzgów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Brójce 
na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem na terenie gminy Brójce 
stanowiska pracy z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce 
polegającej na nieodpłatnym udostępnieniu pomieszczeń znajdujących się w siedzibie 
Urzędu Gminy Brójce, na potrzeby funkcjonowania stanowiska pracy z zakresu 
administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji pojazdów w 2012 roku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych w 2012 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na realizację zadania publicznego w 2012 roku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na finansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej 
w 2012 roku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych w 2012 roku dla Referatu 
Obsługi Zamiejscowej Powiatowego Urzędu Pracy Łódź - Wschód. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
na funkcjonowanie stanowisk pracy Wydziału Komunikacji i Spraw Obywatelskich 
w Urzędzie Miejskim w Rzgowie w 2012 roku. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
na finansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej 
w 2012 roku. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2012 - 2018. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na 2012 rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na 2012 rok. 

25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
26. Wolne wnioski i sprawy różne. 
27. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są wnioski do porządku. 

Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni poprosił o zdjęcie z porządku pkt 18 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na finansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku. 
Uzasadnił to tym, że podczas Sesji Rady Miejskiej w Koluszkach punkt został zdjęty 

z porządku obrad, co zostało podyktowane niezbędnymi ustaleniami między samorządami 
dotyczącymi tematu. 
Pan Wicestarosta zaproponował wprowadzenie punktu 18 w brzmieniu: 
"Podjęcie uchwał wynikających ze zmiany ustawy o systemie oświaty wchodzącej 
w życie z dniem 1 września 2012 r.: 

a) o zamiarze likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
w Tuszynie w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie, 

b) o zamiarze stopniowej likwidacji I Liceum Profilowanego w Koluszkach w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Koluszkach, 

c) o zamiarze przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Koluszkach wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Koluszkach". 

Podjęcie w/w uchwał wymusza zmieniająca się ustawa o systemie oświaty l nakazująca 

likwidację niektórych typów szkół. 

Pan Andrzej Opala zapytał jaka jest przyczyna zdjęcia z porządku obrad punktu dotyczącego 
przyjęcia pomocy finansowej na finansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno 
- budowlanej w 2012 roku. 

Pan Wicestarosta powiedziała, że punkt należy zdjąć, ponieważ pomoc finansowa nie została 
przyznana przez gminę. 

Przystąpiono do głosowania. Pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem zmian do 
porządku obrad. W wyniku głosowania, przy ilości głosów: "za" - 17, "przeciw" - O 
"wstrzymuje się" - 1 porządek został przyjęty. 

Przyjęty porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na 2012 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Łódzkiego 

Wschodniego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim 
Wschodnim za rok 2011. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania jednostki 
organizacyjnej o nazwie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i nadania statutu. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 

umarzania, odraczania terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia 

od ustalenia opłaty ponoszonej za pobyt dziecka w pieczy zastępczej pochodzącego 
z terenu Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
do zawarcia porozumienia z Wojewodą Łódzkim dotyczącego powierzenia 
i finansowania niektórych zadań związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej w 2012 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Rzgów w 2012 
roku z przeznaczeniem na modernizację dróg powiatowych na terenie gminy Rzgów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Brójce 
na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem na terenie gminy Brójce 
stanowiska pracy z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce 
polegającej na nieodpłatnym udostępnieniu pomieszczeń znajdujących się w siedzibie 
Urzędu Gminy Brójce, na potrzeby funkcjonowania stanowiska pracy z zakresu 
administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji pojazdów w 2012 roku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczell biurowych w 2012 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na realizację zadania publicznego w 2012 roku. 

18. Podjęcie uchwał wynikających ze zmiany ustawy o systemie oświaty wchodzącej 
w życie z dniem 1 września 2012 r.: 

d) o zamiarze likwidacji Uzupełniającego Licerull Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Tuszynie w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie 
e) o zamiarze stopniowej likwidacji I Liceum Profilowanego w Koluszkach 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Koluszkach 
f) o zamiarze przekształcenia Zasadniczej Szkory Zawodowej w Koluszkach 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Koluszkach 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 

na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych w 2012 roku dla Referatu 
Obsługi Zamiejscowej Powiatowego Urzędu Pracy Łódź - Wschód. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
na funkcjonowanie stanowisk pracy Wydziału Komunikacji i Spraw Obywatelskich 
w Urzędzie Miejskim w Rzgowie w 2012 roku. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
na finansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 
roku. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2012 - 2018. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 
rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na 2012 rok. 

25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
26. Wolne wnioski i sprawy różne. 
27. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
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Pkt 3. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół Nr XV12011 z XV Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy są uwagi 
do jego treści. Uwag nie zgłoszono, w wyniku przeprowadzonego głosowania, przy ilości 
głosów: "za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 

Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki W schodni powiedział, że wraz z materiałami 
na sesję przekazana została radnym pisemna infonnacja z prac Zarządu (załącznik nr 3 
do protokołu). W uzupełnieniu Pan Starosta poinfom10wał o decyzjach podjętych podczas 
ostatniego posiedzenia. 
Pan Starosta odniósł się do sytuacji Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Stopniu 
Niepełnosprawności. Powiedział, że Wojewoda Łódzki nie przekazuje niezbędnych środków 
do funkcjonowania Zespołu i tak by nie było zaległości w orzekaniu. W bieżącym roku środki 
są w takiej samej wysokości jak w roku ubiegłym. Powiat Łódzki Wschodni oraz Powiat 
Zgierski przeznaczyły środki własne z budżetów, łącznie w wysokości ponad 33% środków 
niezbędnych do funkcjonowania Zespołu. Pan Starosta zwrócił uwagę, że dofinansowanie 
Wojewody w ubiegłym roku nie było takie samo dla wszystkich samorządów - nasze 
dofinansowanie było poniżej średnich. Pan Starosta powiedział, że wystosował pismo 
do Wojewody z prośbą o zajęcie stanowiska i wyjaśnienia w tej sprawie. 

Pani Bogumiła Gontarz zapytała o sprawę z posiedzenia Zarządu, dotyczącą wyrażenia zgody 
na zawarcie aneksu do porozumienia z gminą Rzgów. 
Pani Barbra Ignatowska - Skarbnik Powiatu udzieliła odpowiedzi, iż aneks do porozumienia 
z gminą Rzgów dotyczy przesunięcia środków z bieżącego utrzymania w związku z zakupem 
młota hydraulicznego do napraw dróg. 

Pani Ewa Gładysz zapytała o sprawę umorzenia należności pieniężnych Skarbu Państwa, 
zapytała jaka to była kwota i czego dotyczyła. 
Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi, iż umorzenie w kwocie niecałych 300 zł dotyczyło 

mieszkania w Woli Rakowej. 

Pkt 5. porządku obrad - Interpelacje i zapytania. 

Pan Marek Walkowiak złożył dwa zapytania: 
y podczas wczorajszej Sesji Rady Miejskiej w Łodzi została podjęta przez Radą 
Miejską w Łodzi uchwała dotycząca zmiany wysokości opłaty za bilety komunikacji 
miejskiej w Łodzi, w wyniku której Radni Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
oraz Radni Sejmiku Wojewódzkiego już nie będą mieli przywileju bezpłatnego 
korzystania z komunikacji miejskiej na terenie Łodzi. Zapytał, czy Pan Starosta 
i Zarząd Powiatu wiedzą o tej sprawie. Zaproponował podjęcie debaty w tej sprawie. 
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Pan Walkowiak stwierdził, że słowo przywilej jest nieadekwatne, że w mieście Łodzi 
jest wiele innych spraw nad którymi można się było skupić niż obcinanie dojazdów. 
~ poprosił o przedstawienie jak wygląda kwestia Komisariatu Policji w Tuszynie -
co dzieje się z budynkiem i kadrą oraz jak wyglądają kwestie dotyczące tworzenia 
Komisariatu w Rzgowie. 

Pani Bogumiła Gontarz zapytała, czy będzie zwiększenie środków dla gmin 
na bieżące utrzymanie dróg powiatowych, ponieważ kwoty były naliczone bez 
waloryzacji w tym roku. Zapytała, czy można się spodziewać, że środki zostaną 
przekazane do gmin. 

Pan Marek Markiewicz poprosił o wzmożenie patroli policji w rejonie szkół 

podstawowych na terenie gminy Nowosolna, szczególnie w miejscowości Lipiny. 

Pkt 6. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia planu pracy 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na 2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi 
do przedstawionego planu. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - ° uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy Komisji Starych Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. Zapytał, 
czy są uwagi do przedstawionych planów. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie uch wary w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Starosty Łódzkiego Wschodniego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim za rok 2011. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Łódzkiego Wschodniego 
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim za rok 
2011 przedstawił Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni. 
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Pan Starosta powiedział, że na każde posiedzenie Komisji zaprasza przedstawicieli z każdej 
gminy wytypowanych przez Burmistrzów i Wójtów, dzięki temu można się wspólnie 
wymieniać infonnacjami. W każdym posiedzeniu uczestniczy Powiatowy Lekarz Weterynarii 
i Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Łodzi. Ustawodawca określił 
obowiązki Komisji dotyczące opiniowania projektu budżetu w zakresie wydatków 
dotyczących bezpieczeństwa publicznego a także analizowanie i przyjmowanie sprawozdań 
z działalności powiatowych służb inspekcji i straży. Pan Starosta powiedział, że na każde 
posiedzenie zapraszany jest przedstawiciel prokuratora okręgowego, jednak nigdy ten 
prokllrator nie uczestniczy w posiedzeniach tłumacząc, że ma w tyn1 czasie inne zajęcia. 

Ponadto w pracach Komisji uczestniczą przedstawiciele policji. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki. 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie uchwały w svrawie zmiany uchwały 

w sprawie powołania jednostki organizacyjnej o nazwie Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie i nadania statutu. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania jednostki organizacyjnej 
o nazwie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i nadania statutu przedstawiła Pani Urszula 
Łużniak - Kierownik Powiatowego Centlum Pomocy Rodzinie. Niniejsza uchwała została 
przygotowana w wyniku unieważnienia przez organ II instancji (służby Wojewody) 
poprzedniej Uchwały Nr XIII191/2011 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 
28 listopada 2011 r. w sprawie zmiany uchwał w sprawie powołania jednostki organizacyjnej 
Powiatowego Centlum Pomocy Rodzinie i nadania statutu. Zarzucono, że jedną uchwałą były 
wprowadzone zmiany w statucie i ogłoszenie tekstu jednolitego. W związku z powyższym 
niniejszą uchwałą proponuje się wprowadzenie zmian w statucie, natomiast ogłoszenie tekstu 
jednolitego będzie w terminie późniejszym. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej 

oraz Komisji Statutowo-Regulaminowej. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Halina Wierzbicka-Gruda 
oraz Przewodniczący Komisji Statutowo-Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków 
częściowego lub całkowitego umarzania. odraczania terminu płatności, 
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rozłożenia na rat}? lub odstąpienia od ustalenia opłat}? ponoszonej za pobyt 
dziecka w pieczy zastepczej pochodzącego Z terenu Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego. 

Projekt uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego umarzania, 
odraczania terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia od ustalenia opłaty 

ponoszonej za pobyt dziecka w pieczy zastępczej pochodzącego z terenu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego przedstawiła Pani Urszula Łużniak - Kierownik Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie. W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. 
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej zmianie uległ zapis dotyczący określenia 
warunków częściowego lub całkowitego umarzania, odraczania terminu płatności, rozłożenia 
na raty lud odstąpienia opłaty ponoszonej przez rodziców, za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej. Jeśli chodzi o poprzednie uchwały w 2010 roku były dwie uchwały, w tej uchwale 
jest zapis, iż tracą one moc. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej 

oraz Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Halina Wierzbicka-Gruda 
oraz Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała 

poinformowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad - Podjecie uchwalv w sprawie upoważnienia Zarządu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego do zawarcia porozumienia Z Wojewodą 

Łódzkim dot}?czącego powierzenia i finansowania niektórych zadań 

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
do zawarcia porozumienia z Wojewodą Łódzkim dotyczącego powierzenia i finansowania 
niektórych zadań związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2012 roku 
przedstawił Mirosław Nowicki - Naczelnik Wydziału Komunikacji i Spraw Obywatelskich. 
Projekt uchwały ma charakter fonnalny. Starosta odpowiada za przeprowadzenie kwalifikacji 
na terenie Powiatu. Rada Powiatu podejmuje decyzję w sprawie upoważnienia. 
Pan Naczelnik poinformował, iż kwalifikacja odbędzie się w miesiącu lutym, ponadto 
poinfonnował, iż w dniu 16 stycznia 2012 r. Premier podpisał rozporządzenie, w wyniku 
którego skład komisji lekarskiej został ograniczony z trzech lekarzy do jednego lekarza 
i z dwóch pielęgniarek do jednej pielęgniarki. Jest również podpisane rozporządzenie 

w sprawie wysokości zapłaty dla członków komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinformowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przvięcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Rzgów w 2012 roku z przeznaczeniem na modernizację 
dróg powiatowych na terenie gminy Rzgów. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Rzgów na modernizację 
dróg powiatowych w 2012 r. przedstawił Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Projekt uchwały przygotowany 
został na podstawie Uchwały Nr XVI/15012012 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 18 stycznia 
2012 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na modernizację dróg powiatowych w 2012 L, w skutek czego Gmina Rzgów udziela 
w 2012 roku Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu pomocy rzeczowej na modernizację dróg 
powiatowych (na realizację 5 zadań określonych w załączniku) w wysokości do kwoty 
1.590.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczdlstwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinformowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pkt 13. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminy Brójce na dofinansowanie kosztów związanych 

z utrzymaniem na terenie gminy Brójce stanowiska pracy z zakresu 
administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Brójce 
na dofinansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Projekt uchwały przygotowany 
został na podstawie projektu Uchwały Rady Gminy Brójce w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 r. Planowana wysokość pomocy 
finansowej wynosi 29.540,00 zł. 
Pan Starosta dopowiedział, że otrzymał pismo od Wójta Gminy Brójce, że środki są zapisane 
w budżecie, natomiast Wójt będzie wnioskował o zwiększenie tej kwoty o 29 tys. zł 

z przeznaczeniem na zatrudnienie pomocy administracyjnej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
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iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przvięcia pomocv 
rzeczowej od Gminv Brójce polegającej na nieodplatnvm udostępnieniu 

pomieszczeń znajdujących się w siedzibie Urzędu Gminy Brójce. na potrzeby 
funkcjonowania stanowiska pracy Z zakresu administracji architektoniczno -
budowlanej w 2012 r. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce polegającej 

na nieodpłatnym udostępnieniu pomieszczeń znajdujących się w siedzibie Urzędu Gminy 
Brójce, na potrzeby funkcjonowania stanowiska pracy z zakresu administracji 
architektoniczno - budowlanej w 2012 r. przedstawił Pan Radosław Ziemey - p.o. Naczelnika 
Wydziału Organizacyjnego. Projekt uchwały powstał na podstawie uchwały Rady Gminy 
Brójce. Wartość pomocy określona na kwotę 3.500,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pkt 15. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminy Koluszki na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji 
pojazdów w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki 
na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji pojazdów w 2012 roku przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. W dniu 23 stycznia 2012 r. odbyła się sesja Rady 
Miejskiej w Koluszkach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania z zakresu rejestracji 
pojazdów w 2012 roku. Planowana wysokość pomocy finansowej wynosi 40.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie prZVlęCla pomocy 
finansowej od Gminy Koluszki na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń 
biurowych w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki na pokrycie 
kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych w 2012 roku przedstawiła Pani Barbara 
Ignatowska - Skarbnik Powiatu. W dniu 23 stycznia 2012 r. Rada Miejska w Koluszkach 
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych znajdujących się w starym budynku Urzędu 
Miejskiego w Koluszkach przy ul. Brzezińskiej, w którym to mieszczą się stanowiska pracy 
Wydziału Komunikacji i Spraw Obywatelskich, Wydziału Budownictwa, Geodezji 
i Gospodarki Nieruchomościami oraz Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej 
i Kartograficznej. Wielkość pomocy to kwota 29.000 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminy Koluszki na realizację zadania publicznego w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki na realizację 
zadania publicznego w 2012 roku przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. 
Projekt Uchwały przygotowany został na podstawie projektu Uchwały Rady Miejskiej 
w Koluszkach w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
z budżetu Gminy Koluszki w roku 2012. Planowana wysokość pomocy finansowej wynosi 
35.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania publicznego polegającego 

na przygotowaniu operatu opisowo-kartograficznego dotyczącego ewidencji gruntów 
1 "h11r1y 1"\lrA\XT Ala r\hrphl1 '7akrn:xT1E"p 'nJ rrrY\11"l1,:::'1. V AhlcH7k'; Pl""'\illnf'"O"tT 1110. hylt:l "'I"110tt:l ''lT hur1.-7ero1o 
.1. UU\..i. .L.ll'\..V V U-.LU VU.1.yV\.ł. L...Ju,J.: V VYJ.\".I\".I vv 5.1..1..1..1..1..1..1.\,..1 .l."!....V..Lu...JL...J: J. • ...L V.l.l v"""'y .l.l.lv LI .LU U.JyLU VV LI UL.. \",1.1.\,.1 

Powiatu, stąd pomoc została uwzględniona również w projekcie uchwały w sprawie zmian 
w budżecie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Pkt 18. porządku obrad - Podjęcie uchwal wynikających ze zmiany ustawy 
o svstemie oświaty wchodzącej w życie z dniem 1 września 2012 r.: 

Pani Iwona Walter - Wisiałkowska - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej 

poinformowała, iż tryb proponowanych do podjęcia uchwał wynika ze zmiany ustawy 
o systemie oświaty, która wejdzie w życie 1 września 2012 r. Są zalecenia likwidacji szkół 
i należy to zrobić zgodnie z ustawą, rozpocząć co najmniej pół roku przed likwidacją szkoły. 
Jeśli chodzi o merytoryczne sprawy to wynika z zapisów ustawy. Nie ma innej możliwości 
jak dostosować przepisy prawne do ustawy. 

aj zamiarze likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
w Tuszvnie w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnvch w Tuszvnie 

Zmiana ustawy o systemie oświaty wchodząca w życie z dniem 1 września 2012 r. nakłada na 
organy prowadzące obowiązek stopniowej likwidacji uzupełniającego liceum 
ogólnokształcącego dla dorosłych lub przekształcenia go w liceum ogólnokształcące dla 
dorosłych. W Uzupełniającym Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tuszynie 
od dwóch lat już nie ma żadnych słuchaczy. Taką szkołę można by przekształcić do szkoły 
trzyletniej, jednak taka szkołę trzyletnią już jest w Tuszynie, zatem nie można stworzyć 
drugiej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej, Komisji 
Statutowo - Regulaminowej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Halina Wierzbicka-Gruda, 
Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała 

poinfonnowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

b) zamiarze stopniowej likwidacji I Liceum Profilowanego w Koluszkach w Zespole 
Szkół Ponadgiml1azjalnych Nr 2 w Koluszkach 

Zmiana usta\vy o systemie oświaty wchodząca \V życie z dniem 1 września 2012 r. nakłada na 
organy prowadzące obowiązek stopniowej likwidacji liceum profilowanego. 
Od roku szkolnego 201212013 nie będzie naboru do szkoły, pozostanie klasa 2 i 3 i zgodnie z 
wymogami ustawy będzie stan stopniowej likwidacji. Jeśli uczeń będzie musiał powtarzać 
klasę będzie mógł kontynuować naukę w Liceum Ogólnokształcącym. Ostateczny proces 
likwidacji tej szkoły zakończy się z dniem 31 sierpnia 20141'. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej, Komisji 
Statutowo - Regulaminowej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Halina Wierzbicka-Gruda, 
Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała 

poinformowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

cJ zamiarze przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Koluszkach wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Koluszkach 

Zmiana ustawy o systemie oświaty wchodząca w życie z dniem 1 września 2012 r. nakłada na 
organy prowadzące obowiązek przekształcenia dotychczasowych zasadniczych szkół 

zawodowych o okresie nauczania krótszym niż 3 lata w trzyletnie zasadnicze szkoły 

zawodowe - art. 8 ust 2 ustawy z dnia 19 sierpnia 2011 r. o zmianie ustawy o systemie 
oświaty oraz niektórych im1ych ustaw. Obecnie Zasadnicza Szkoła Zawodowa kształci 

uczniów w cyklu dwuletnim i trzyletnim, natomiast po przekształceniu wszyscy będą się 
uczyć w cyklu trzyletnim. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej, Komisji 
Statutowo - Regulaminowej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Halina Wierzbicka-Gruda, 
Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała 

poinfonnowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pkt 19. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przv;ęcia pomocv 
finansowej od Gminy Koluszki na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń 
biurowych w 2012 roku dla Referatu Obsługi Zamiejscowej Powiatowego 
Urzędu Pracy Łódź - Wschód. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Koluszki na pokrycie 
kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych w 2012 roku dla Referatu Obsługi Zamiejscowej 
Powiatowego Urzędu Pracy Łódź - Wschód przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Projekt uchwały przygotowany został na podstawie projektu Uchwały 
Rady Miejskiej w Koluszkach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wynajmu 
pomieszczeń biurowych dla Referatu Obsługi Zamiejscowej Powiatowego Urzędu Pracy 
w 2012 roku. Planowana wysokość pomocy finansowej łącznie określona została na kwotę 
12.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie pokrycia kosztów wynajmu pomieszczel1. 
na potrzeby funkcjonowania Referatu Obsługi Zamiejscowej Powiatowego Urzędu Pracy 
Łódź - Wschód. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Pkt 20. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminy Rzgów na funkcjonowanie stanowisk pracy Wydziału 
Komunikacji l Spraw Obywatelskich w Urzędzie Miejskim w Rzgowie 
w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
na funkcjonowanie stanowisk pracy Wydziału Komlmikacji i Spraw Obywatelskich 
w Urzędzie Miejskim w Rzgowie w 2012 roku przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Projekt uchwały przygotowany został na podstawie projektu Uchwały 
Rady Miejskiej w Rzgowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego w 2012 r. Planowana wysokość pomocy finansowej wynosi 40.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pkt 21. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminv Rzgów na finansowanie zadań z zakresu administracji 
architektoniczno - budowlanej w 2012 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów na finansowanie 
zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2012 roku przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Projekt uchwały przygotowany został na podstawie 
projektu Uchwały Rady Miejskiej w Rzgowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2012 r. Planowana 'vvysokość pomocy finansov"ej 
wynosi 60.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Pkt 22. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2012 -
2018. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na lata 2012 - 2018 przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Poprzednia uchwała podjęta przez Wysoką Radę dotyczyła przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2018 i wchodziła w życie z dniem 
l stycznia 2012 roku. Proponuje się wprowadzenie zmian dotyczących umów oraz 
zaproponowanych w dniu dzisiejszym zmian budżetu oraz w budżecie. Te zmiany związane 
są z rozliczeniem roku 2011 oraz realizacją zadań inwestycyjnych i bieżących, do których 
to dofinansowanie otrzymujemy w ramach zawartych umów, czyli projektów z Unii 
Europejskiej. Dotyczy to niezrealizowanych finansowo i rzeczowo zadań zaplanowanych 
w ramach projektu "geoionformacja" w roku 2011 z przesunięciem na rok 2012. Kolejne 
zadanie dofinansowane ze środków UE w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego pn. 
"Akademia Dobrego Rządzenia". Również wydatki pod kątem rzeczowo-finansowym 
niezrealizowane w roku 2011 przechodzą na rok 2012, bo jest on kolejnym rokiem realizacji 
tego projektu. Kolejne zadanie w ramach realizacji projektu dofinansowanego z UE 
to "Termomodernizacja ZSP Nr 2 w Koluszkach". Wydatki które zaplanowane zostały 

w budżecie roku 2011 a nie zostały zrealizowane z uwagi na nierozstrzygnięcie procedury 
przetargowej w kwocie 49.144,97 zł przechodzą na rok 2012. Były to wydatki związane 
z ujętym w harmonogramie rzeczowym wykonaniem fundamentów pod łącznik przy ZSP. 
Ponadto proponuje się wprowadzenie do WPF: 

pomoc finansową otrzymaną z Koluszek w kwocie 35.000 zł na modernizację 
ewidencji gruntów i budynków, 
dochody z opłat za parkowanie, holowanie pojazdów - kwota 4.000 zł, 
darowizna w kwocie 5.225 zł z przeznaczeniem dla Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego w Koluszkach na dożywianie dzieci, 

Proponuje się wykreślenie zadania dotyczącego zakupu urządzeń gastronomicznych 
do przewodu posiłków dla DPS, ponieważ zadanie udało się zrealizować w grudniu 
2011 roku. 
Trzy zadania inwestycyjne zapisane w budżecie 2011 roku w ramach zawartego porozumienia 
na zarząd nad drogami powiatowymi z gminą Koluszki nie zostały zrealizowane 
(dokumentacja projektowo-kosztorysowa dla budowy chodnika dla pieszych we wsi 
Felicjanów, opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika dla pieszych oraz 
przebudowę drogi powiatowej we wsi Katarzynów, dofinansowanie projektu tecb..nicznego 
na przebudowę drogi powiatowej ul. 11 Listopada w Koluszkach). Środki przeznaczone 
z budżetu gminy zostały przez gminę Koluszki przyjęte do wykazu wydatków 
niewygasających w 2012 roku. Te zadania zostają wprowadzone ponownie do budżetu 2012. 
Ponadto proponuje się zwiększenie planu finansowego dla Powiatowego Urzędu Pracy Łódź
Wschód, zgodnie z wnioskami Komisji stałych przyjętymi przy opiniowaniu projektu budżetu 
Powiatu na rok 2012 o zwiększenie planu finansowego wydatków o kwotę 25.000 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinformowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pkt 23. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. W projekcie uchwały zostały 
ujęte zmiany zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. 

Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego w przedstawionym projekcie Uchwały Rady 
proponuje dokonać zwiększenia planu dochodów Powiatu o kwotę 488.353,90 zł 

i zwiększenia planu wydatków o kwotę per saldo 840.705,92 zł. Różnicę w wysokości 
352.352,02 zł Zarząd proponuje pokryć przychodami, których źródło stanowią wolne środki 
pochodzące z rozliczenia 2011 r. 
Zmiany te związane są z: 

przyznaniem pomocy finansowej dla Powiatu od Gminy Koluszki na realizację zadania 
publicznego polegającego na przygotowaniu operatu opisowo - kartograficznego 
dotyczącego ewidencji gruntów i budynków dla obrębów ewidencyjnych Żakowice 
i Kaletnik, Gmina Koluszki - 35.000,00 zł; 
otrzymaniem darowizny w postaci pieniężnej od firmy AGAT na pokrycie kosztów 
posiłków uczniów Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Koluszkach-
5.225,00 zł; 
wprowadzeniem do budżetu Powiatu środków w wysokości 4.000,00 zł w związku 
ze zmianami wart. 130a ustawy Prawo o ruchu drogowym, dotyczącym opłat 

za usunięcie pojazdu z drogi oraz przechov'lywania pojazdu na parkingu strzeżonym; 
zwiększeniem planu wydatków Powiatowego Urzędu Pracy Łódź - Wschód w grupie 
"wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń" o kwotę 25.000,00 zł; 
wykreśleniem zadania inwestycyjnego pn. "Zakup wyposażenia gastronomicznego 
do przewozu posiłków", które zostało zrealizowane w roku 2011 - 48.000,00 zł 

i wprowadzeniem nowego zadania pn. "Zakup urządzenia wielofunkcyjnego dla potrzeb 
Wydziału Finansowo - Księgowego" - 5.000,00 zł. 

Ponadto proponuje się wprowadzenie do budżetu trzech zadań inwestycyjnych, które były 
zapisane w budżecie Powiatu i przewidziane do realizacji przez Gminę Koluszki w 2011 r. 
Ze względu na konieczność m.in. rozszerzenia prac projektowych, zadania te zostały 

zaplanowane do realizacji w 2012 r. Dotacje udzielone przez Powiat Gminie Koluszki 
w ramach porozumienia w zakresie tzw. zarządu nad drogami powiatowymi w 2012r. 
obejmują: 

"Wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej na budowę chodnika 
dla pieszych w drodze powiatowej Nr 2917E we wsi Felicjanów w Gminie Koluszki na 
długości ok. 1,4 km" - 11.712,00 zł; 
"Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika dla pieszych 
oraz przebudowę drogi powiatowej we wsi Katarzynów" - 26.169,00 zł; 
"Opracowanie projektu technicznego na przebudowę drogi powiatowej 
- ul. 11 Listopada w Koluszkach" - 31.598,00 zł. 

16 



Pozostałe zmiany związane są z realizacją przez Powiat projektów z udziałem środków 
unijnych i obejmują: 

"Infrastrukturę Regionalnego Systemu Infonnacji Przestrzennej Województwa 
Łódzkiego"; 

"Akademię dobrego rządzenia"; 
"Tennomodemizację Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Koluszkach". 

Zwiększenie planu wydatków na realizację w/w projektów związane jest 
z niewydatkowaniem środków z budżetu UE w 2011 r. i przeniesieniem ich realizacji na rok 
2012. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinfonnowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pkt 24. porządku obrad - Po diecie uchwały w sprawIe zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2012 rok 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Projekt uchwały został 

przygotowany w związku z: 
przyjętym przez Zarząd Powiatu harmonogramem imprez sportowo 
- rekreacyjnych dla mieszkańców Powiatu, pozytywnie zaopiniowanym przez 
Powiatową Radę Sportu; zmiany obejmują zwiększenie planu wydatków w grupie 
"wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń" z przeznaczeniem na wynagrodzenia 
dla sędziów oraz osób świadczących pomoc przedmedyczną w trakcie trwania imprez; 
umieszczeniem dzieci w placówce opiekuńczo - wychowawczej na terenie Powiatu 
Sieradzkiego. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
r.ra7 T< n.rn1c11 "'QP71"'\1Pf""-'7P.r\ct'l:'l.Ta n c1- r f"\'Y\y <5. ..... Arlryl.:'l.,.;SlTI'.l .; n.n.C'I'"'oda ..... 1/"1 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pani Ewa 
Gładysz poinfonnowały, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Pkt 25. porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pan Starosta odpowiedział na zapytanie Pani Bogumiły Gontarz dotyczące środków 

przeznaczanych na drogi. Tak jak mówiono przy debacie budżetowej, projekt budżetu został 
skonstruowany bez uwzględnienia żadnych wzrostów inflacyjnych, ze względu na trudności 
ze spięciem tego budżetu i niepewność o uchwalenie budżetu państwa. Pan Starosta 
poinformował, że wystąpił z pismami do Burmistrzów i Wójtów, którzy mają powierzone 
czynności związane z zarządem nad drogami, z prośbą by wskazali możliwą ilość środków 
w ramach dotacji na wykonanie zadań inwestycyjnych, tak żeby te wydatki nie były 

wydatkami bieżącymi a majątkowymi (chodzi o wskaźnik). Również zostało wpisane, 
że poszukujemy środków na zwiększenie tych środków o wskaźnik inflacji a dodatkowo 
do Wójta Gminy Brójce, że również poszukujemy środków by dołożyć 20.000 zł na projekt 
mostku jako przygotowanie wniosku pod ewentualną "schetynówkę". Takie pisma wyszły 
żeby na kolejnych sesjach te środki zwiększyć. Ale chcemy doprowadzić do tego, żeby 
znaczna cześć środków tych, które przekazujemy była wykorzystywana jako wydatki 
majątkowe. 

Pan Krzysztof Diug - Sekretarz Powiatu odniósł się do sprawy przejazdów darmowych dla 
radnych. Faktycznie podczas wczorajszej Sesji Rady Miejskiej w Łodzi jeden z radnych 
zgłosił taką poprawkę do uchwały dotyczącej lokalnego transportu zbiorowego i zostało 
to przegłosowane, nie zna uzasadnienia. Uchwały jeszcze nie ma ponieważ są nanoszone 
poprawki. Uchwała wejdzie w życie 14 dni po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Łódzkiego. Z naszej strony można przygotować pismo z zapytaniem dlaczego 
radni Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego oraz radni Sejmiku Wojewódzkiego zostali 
wykreśleni z uchwały, natomiast radni Rady Miejskiej w Łodzi nie. 

Pan Marek Walkowiak powiedział, że uzasadnienie ustne radnego, który zgłosił tą poprawkę 
było takie, iż radni Sejmiku mają diety powyżej 1.000 zł i powinni płacić za przejazdy. Pan 
Walkowiak wyraził swoje zdanie, że przywileje powinno się równo rozdzielić, ponadto 
powinna zostać wysłana jakaś informacja w tej sprawie. 

Pan Sekretarz powiedział, że radca prawny zajmie się tą sprawą, jednak to Rada Miejska 
w Łodzi na tym terenie tworzy prawo. 

Pan Starosta powiedział, że przy okazji najbliższego spotkania z Panią Prezydent przekaże 
odczucia na ten temat. 

Pan Krzysztof Dąbrowski - Komendant Powiatowy Policji odpowiedział na zapytanie Pana 
Marka Markiewicza dotyczące patroli policji w rejonie szkół. Jeśli chodzi o bezpieczeństwo 
dzieci to zostanie wdrożone zaraz po feriach. 
Pan komendant odpowiedział również na zapytanie Pana Marka Walkowiaka dotyczące 
Komisariatów Policji w Tuszynie oraz Rzgowie. Pan Komendant poinformował, że wszystko 
idzie zgodnie z planem jeśli chodzi o powstanie Komisariatu Policji w Rzgowie. Jeszcze 
w ubiegłym roku został wykonany projekt, który umożliwia przystosowanie budynku 
na potrzeby komisariatu. Projekt uzyskał akceptację Komendy Wojewódzkiej Policji. 
Do końca miesiąca przygotowany zostanie kosztorys. Do tej pory została zakupiona stolarka 
okienna, zostały wymienione okna. Wykonanie powinno zakończyć się do połowy roku. Jeśli 
chodzi o zmiany strukturalne, to prace będą podejmowane na przełomie maja i kwietnia. Jeśli 
chodzi o Komisariat Policji w Tuszynie będzie on nadal funkcjonował. Nit nigdy nie mówił, 
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że budynek przestanie być własnością policji i że nie będzie tam komisariatu, nie będzie tylko 
służby dyżurnej. 

Pkt 26. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pan Marek Markiewicz zapytał o wykonywanie na terenie gminy Nowosolna pomiarów 
przez geodetów, czy Starostwo zleciło takie pomiary. Odpowiedzi udzielił Pan 
Bogusław Biliński - Naczelnik Wydziału BGiGN. 

Przewodniczący Rady przedstawił: 

);> wniosek Komendanta Powiatowego Policji o wsparcie Komendy Powiatowej Policji 
poprzez przekazanie darowizny w kwocie 5.000 zł z przeznaczeniem na zakup psa 
służbowego w kategorii do wyszukiwania zapachów narkotyków, 

);> odpowiedź z PGE Dystrybucja S.A. w sprawie posterunku energetycznego 
w Koluszkach, 

);> Odpowiedź z Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie przekazanej 
uchwały dotyczącej wyrażenia protestu przeciwko wprowadzeniu ustawy o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej, 

);> Pismo z Prokuratury Rejonowej Łódź-Śródmieście o odmowie wszczęcia 
postępowania w sprawie nieprawidłowości przy sprzedaży mebli w Starostwie 
Powiatowym w Łodzi. 
Pan Starosta powiedział, że dotyczy to pisma, które okazało się być anonimem. Policja 
wystąpiła o dokumenty w sprawie, po zako{lczonym postępowaniu przekazano sprawę 
do prokuratury. Pan Starosta poinfornlował, iż wystąpił do prokuratora 
o poinfonnowanie na jakim etapie jest sprawa, gdyż anonimowe pismo wpłynęło 
do wielu radnych Rady Powiatu. Otrzymał przedstawioną odpowiedź. Po tym piśmie 
o odmowie wszczęcia dochodzenia, Starosta wystąpił w imieniu Powiatu z prośbą 
o uzasadnienie tej odmowy wszczęcia dochodzenia, argumentując tym, że skoro było 
prowadzone postępowanie w sprawie niekorzystnego rozporządzania mieniem przez 
władze Powiatu, to Powiat jest pokrzywdzony, dlatego oczekuje uzasadnienia tej 
decyzji. Niezależnie od tego złożył drugi wniosek o popełnieniu przestępstwa 

polegającego na podrobieniu dokumentów, posługiwaniu się tymi dokumentami 
w celu złożenia fałszywej informacji dla organu ścigania o fakcie popełnienia 

przestępstwa, którego nie było. Organy ścigania będą się teraz tym zajmować. Jeżeli 
władze Powiatu mogły się dopuścić przestępstwa przeciwko mieniu Powiatu, 
to Powiat musi mieć informacje na podstawie czego, z jakich powodów odmówiono 
wszczęcia dochodzenia. Co iImego gdyby stwierdzono, że popełniono przestępstwo 
lub nie popełniono. 

Pan Starosta poinformował, iż naj bliższa sesja odbędzie się w dniu 16 lutego 2012 r. 
w Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze, z powodu odbywania się 

w budynku starostwa Kwalifikacji wojskowej. 
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Pkt 27. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego 

Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący Rady Powiatu - Pan Klemens Derach podziękował za uczestnictwo 
i zamknął obrady XVI Sesji Rady Powiatu. 

Protokołowała: D. Piekarek 
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